

# Referat af FU mødet i FSNR

lørdag den 7. oktober 2023 hos Birthe Riddersholm

## *Deltagere*

- Birthe Riddersholm (BR) - formand
- Steen Bakhøj (SB)
- Dorte Hansen (DH)
- Henrik Bøgvad (HB)
- Peter Beyer (PB) - referent
- Charlotte Bjerregaard (CB) Suppleant

## *Dagsorden:*

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra Rep-mødet, samt evaluering af samme.
3. FU interne anliggender.
  - a. Økonomi ved SB.
  - b. Hjemmesiden. FSNR's historie. Torben Kann har et par ringbind.
4. Nyt fra udvalg mv:
  - a. Odsherred Forsyning.
  - b. Grønt råd.
5. Verserende sager
  - a. FSIO samarbejdet. Agenda til mødet den 13. oktober i OF.
  - b. Samarbejdet med OK. Vand, veje skrald.
  - c. Naturpleje på sommerhusgrunde. DH.
  - d. Mødet med vandteamet fra OK. BR/PB.
  - e. Private Fællesveje. BR.
  - f. Affaldssortering, hvor langt er vi? Hvor må affaldsspandene stå?
  - g. Postkasseanlæg. Indsigelse fra FSIO.
6. Eventuelt og næste møde.

Dagsordenen blev godkendt

## *Godkendelse af referatet fra repræsentantskabsmødet samt evaluering af samme*

Referatet fra mødet blev godkendt

Evalueringen af mødeforløbet var særdeles positiv. Der var derfor enighed om at forsøge at gentage samme type af arrangement næste år med et andet tema. Det betyder at mødelokalet skal bookes snarest. I første omgang prøver vi at booke lokalet den 11 maj 2024

## *FU interne anliggender:*

### **a. Økonomi ved SB**

Der er pt. Et overskud på 3.202 kr., men som der også er budgetteret med forventes et mindre underskud. Flyvesandsvænget er blevet udmeldt. De deltager nu i FSNR gennem deres vejlag.

På det næste repræsentantskabsmøde vil vi foreslå, at nye medlemmer fritages for kontingent det første år. Nye medlemmer på denne ordning vil ikke have stemmeret det første år.

## **b. Hjemmesiden ved BR**

På FSIO's hjemmeside er der lagt op til, at hver paraplyorganisation skriver lidt om deres historie. Som baggrund for FSNR's historie har vi fået 2 ringbind af Torben Kann. SB læser de to ringbind for at finde materiale til historien.

Vi vil arbejde på at få en artikel i Landliggeren. Til det formål vil vi også arbejde på at få en grundejerforening til at udtale sig om værdien af at være medlem i FSNR.

Dette punkt tages op på vores møde i FSIO fredag den 13.

## ***Nyt fra udvalg mv.***

Der var ikke noget nyt fra udvalgene, da møderne med FSIO og med Odsherred Forsyning ikke afholdes før fredag den 13 oktober.

## ***Verserende sager***

### **a. FSIO samarbejdet (BR)**

Vi har fået en fælles FSIO-hjemmeside op at stå, og vi har udarbejdet et fælles høringssvar i forbindelse med den nye postlov samt et høringssvar om megasommerhuse.

### **b. Samarbejde med Odsherred Forsyning (BR)**

Vi vil bede OF om at sætte en seddel på alle de skraldespande, der er sat frem, men står forkert samt høre hvilke erfaringer, der er gjort med affaldssorteringen indtil nu.

### **c. Naturpleje på sommerhusgrundene (DH)**

Det koster 3000,- kr. at få en specialist til en naturvandring rundt til alle medlemmer i en grundejerforening. Det har været en stor succes for deltagerne at lære om de forskellige særtegn for et område. De vandringer Dorthe har været med til, har været udsolgte. Dorthe udarbejder et skriv til hjemmesiden med relevante links til Danmarks Naturfredningsforening.

CB og HB sender erfaringer, links og input til DH.

### **d. Tilbud om grøfterensning fra Odsherred Kommune (PB)**

Vi har haft et godt møde med Rasmus, der er tovholder i kommunen omkring Hov Vig projektet. Vi har skrevet et notat med baggrund i de oplysninger, vi fik på mødet.

BR sender notatet ud til alle vores medlemmer ligesom det vil blive lagt på hjemmesiden

### **e. Private fællesveje (BR)**

Vi skal arbejde på en bedre kontakt til Teknisk Forvaltning. BR har igen skrevet til trafikteamet at de havde lovet at se på en udtalelse omkring vedligehold af Fællesveje.

### **f. Affaldssortering (BR)**

Vi har haft en god korrespondance med Nichlas fra kommunens affaldsteam om placering af skraldespandene.

Der har været en del irritation over ordningen. Vi håber alt falder på plads med tiden

## ***Eventuelt***

Vi ser gerne en hastighedsregulering på Rørvigvej. Vi forventer at nedsætte et hastighedsudvalg på næste FSIO møde, som skal se generelt på hastighed i OK.

Næste møde er aftalt til den 3. februar 2024 kl. 10. Mødet afholdes hos DH på Apotekerstien.

BR og PB skriver nytårsbrevet til vores medlemmer.

Nykøbing den 13 oktober 2023

*Peter Beyer*